

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

陳曾燾博士思源立人入學獎學金
Dr Thomas Chen Si Yuan Social Service Admission Scholarships 2022-2023

目的 Aim

此項入學獎學金是為鼓勵積極參與社會服務並有優秀表現的學生入讀香港中文大學聯合書院而設。
The Dr. Thomas Chen Si Yuan Social Service Admission Scholarships are to give recognition to year-one students who have made outstanding contributions in social services whilst in high school and to encourage them to join the United College of The Chinese University of Hong Kong.

獎額及獎金 Quota and Amount

獎額三名，每名港幣\$10,000 元。如得獎人於其後的修學年取得每年 3.0 或以上之平均積點及繼續積極參與社會服務，此獎項將會繼續頒予該得獎人，為期四年。
There are three awards, in the amount of HK\$10,000 each. The Scholarships are renewable in the normative period of study for a maximum tenure of 4 years if the awardees attain a GPA of 3.0 or better and continue participating actively in social services.

申請資格 Eligibility

聯合書院一年級全日制本科生，並在社會服務方面有優秀表現者。
All year-one full-time undergraduates of United College with demonstrably outstanding records of achievement in social services are invited to apply.

遴選準則 Selection

遴選委員會的成員由社會工作學系老師組成。獲獎名單由書院獎學金委員會確定。
Teachers from the Department of Social Work will be members of the Selection Committee. Its nominations will be endorsed by the College's Scholarships and Student Finance Committee.

申請辦法 Application

請於 2022 年 8 月 26 日至 9 月 9 日下午 5 時 30 分期內透過聯合書院網上表格 <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13652979> 申請。
Please submit application via the United College online form <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13652979> during the period from 26 August to 5:30pm of 9 September 2022.